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De auditcommissie heeft zich door Berry Roeleveld (concern controller) laten informeren over hoe de 

gemeente ‘in control’ is. Vanuit financieel oogpunt, maar ook ten opzichte van uitvoering van regels 
en natuurlijk hoe de gemeenteraad daarin ook een plek heeft. Vanuit die informatie gaat de 

auditcommissie zich ook verdiepen over de transparantie van de begroting, de leesbaarheid daarvan 

en de toepassing van indicatoren. Uitgangspunt daarbij is de raad over deze zaken te kunnen gaan 

adviseren.  

Verder heeft de auditcommissie meer structuur in haar werkzaamheden aangebracht door een 

jaarplan voor 2020 op te stellen. Daarin komen niet alleen de jaarlijks terugkerende onderwerpen 

aan de orde, zoals overleg met de accountant en controle van de fractievergoedingen, maar is er 

door toevoeging van twee extra vergaderingen ook ruimte gemaakt om thema’s te behandelen.  
Die goede structuur mag overigens ook een trigger zijn voor een van de raads- of commissieleden om 

toe te treden tot de auditcommissie vanwege de vacature die is ontstaan door het vertrek van 

Hudson Louis.  

Dus overweegt en meldt u aan! Vanwege de huidige samenstelling wordt vooral aan een kandidaat 

uit een niet-coalitiepartij gedacht.  

Zodra de concept-besluitenlijst van de auditcommissie geaccordeerd is, verschijnt deze op de 

website, zodat u onder meer kennis kunt nemen van het gehele jaarplan.  

 

Hans Wijnveen 

 

 


